

## BÜHNEN

# Change of generations

## Generationswechsel



Figure: Bühnen

**Bert Gausepohl is new Managing Director at Bühnen**

Bert Gausepohl ist neuer Geschäftsführer bei Bühnen

**The adhesive specialist Bühnen of Bremen, Germany, has a new Managing Director.** As the family-run company reports, the Managing Partner Hanno Pünjer retired from the company at the end of the year for reasons of age. "After an eventful period, during which I was able to set the company's course at important junctures, the moment has come for me to let someone younger take over the helm and to enjoy my retirement – and perhaps take on the one or other challenging project," said Pünjer.

Bert Gausepohl, who since 2008 has served in various functions within the company, will become Pünjer's successor. At Bühnen, Gausepohl as Chief Financial Officer was, among other functions, initially responsible for finances, procurement, and logistics. He headed the US subsidiary PAM until it was sold in 2013. Bert Gausepohl, a lawyer, who lives in Vechta, Germany, joined the company management at the end of 2015. He provided support to Hanno Pünjer and, in agreement in with family members, prepared for the change in company management. Constanze Wriedt, daughter of Heinz Bühnen, who now holds the company shares in the third generation. She welcomes this development for which Hanno Pünjer is responsible, as well as the continuity in company management in the person of Bert Gausepohl. Shareholders and Advisory Council have expressed their appreciation to Pünjer for his crucial contributions to the company's success. He has "... most of all initiated and developed the strategy to focus on core business and internationalization, enabling in this way sustainable and profitable growth," said Constanze Wriedt.

## CONTACT

Bühnen GmbH & Co. KG  
Klebesysteme  
Hinterm Sielhof 25  
28277 Bremen/Germany  
☎ +49 421 5120-0  
➔ [www.buehnen.de](http://www.buehnen.de)

**Beim Bremer Klebstoffspezialisten Bühnen** gibt es einen neuen Geschäftsführer. Wie das Familienunternehmen mitteilt, hat der geschäftsführende Gesellschafter Hanno Pünjer die Firma zum Jahreswechsel aus Altersgründen verlassen. „Nach einer bewegenden Zeit, in der ich für das Unternehmen wichtige Weichenstellungen vornehmen durfte, ist für mich der Augenblick gekommen, das Ruder an Jüngere zu übergeben, meinen Ruhestand zu genießen und vielleicht noch das eine oder andere unternehmerische Projekt in Angriff zu nehmen“, so Pünjer.

An Pünjers Stelle tritt Bert Gausepohl, der seit 2008 im Unternehmen in wechselnden Funktionen tätig ist. Gausepohl war bei Bühnen zunächst als kaufmännischer Leiter unter anderem verantwortlich für Finanzen, Beschaffung und Logistik. Er führte die US-amerikanische Tochtergesellschaft PAM bis zu deren Verkauf im Jahr 2013. Der in Vechta lebende Jurist trat Ende 2015 in die Geschäftsführung ein, unterstützte Hanno



Figure: Bühnen

**Managing Partner Hanno Pünjer left the company at the end of the 2016**

Der Geschäftsführende Gesellschafter Hanno Pünjer verließ das Unternehmen zum Jahreswechsel

Pünjer und leitete so in Abstimmung mit den Familiengeschaftern den Wechsel in der Geschäftsführung ein. Constanze Wriedt, die nach ihrem Vater Heinz Bühnen in dritter Generation die Gesellschaftsanteile hält, freut sich über die von Hanno Pünjer verantwortete Entwicklung und die durch Bert Gausepohl verkörperte Kontinuität in der Geschäftsführung des Unternehmens. Gesellschafter und Beirat dankten Pünjer für seinen maßgeblichen Beitrag zum Unternehmenserfolg. Er habe „vor allem die Fokussierung auf das Kerngeschäft und die Internationalisierung eingeleitet und ausgebaut und so ein nachhaltiges und profitables Wachstum ermöglicht“, so Constanze Wriedt.

VISIT US  
BETONTAGE  
Neu-Ulm,  
Germany  
booth 94

TOWERMIX® –  
STATIONARY  
CONCRETE  
MIXING PLANTS

FOR READY-MIXED AND  
PREFAB CONCRETE

- Highest concrete qualities
- Smart logistics of material handling
- Easy service and maintenance due to excellent accessibility
- Standardised units
- Customised solutions

SBM Mineral Processing GmbH  
beton@sbm-mp.at | [www.sbm-mp.at](http://www.sbm-mp.at)